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KoF § 51  2015/0026 800 

 

Svar på frågor från Ungdomsrådet 
 

Beslut 

Kultur och fritidsnämnden tackar Ljungby ungdomsråd för engagemang och bra 

ställda frågor och beslutar att sända denna skrivelse som svar på Ungdomsrådets 

frågor. 

 

Ärendet 
Ungdomsrådet har haft möten 2015-01-13 och 2015-02-10, där man har lyft 

frågor om: 

 Önskemål om nya startpallar vid inomhusbassängen 

 Önskemål om möteplats i Ljungby för ungdomar i gymnasieåldern 

 Skatepark i Ljungby 

 Behov av fritidsgård i Lidhult 

 

Förvaltningens synpunkter: 

Startpallar: För ca 5 år sedan införskaffades nya startpallar. Startpallarna är 

avsedda för avstamp för simmare att ta sig i vattnet vid simträning och 

simtävling. Vi kommer att prata med simklubben om de upplever pallarna 

hala och därefter eventuellt vidta åtgärder.   

 

Möteplats för ungdomar i gymnasieåldern: Förutom skrivelserna från 

Ljungby Ungdomsråd om behovet av en möteplats för ungdomar, har en 

motion inkommit om förslag till Allaktivitetshus för ungdomar och två 

synpunkter om att gymnasieungdomar inte bereds plats på Fritidsgården. 

Frågan om mötesplats har diskuterats på presidiemöte mellan 

socialnämnden, barn- och utbildningsnämnden och kultur- och 

fritidsnämnden. Presidierna ser att det finns ett behov av möteplats och har 

sänt frågan vidare till styr- och arbetsgrupp för Allas barn. 

Förvaltningscheferna för socialförvaltningen och kultur- och 

fritidsförvaltningen kommer också att delta på Inflytandedagen för att 

lyssna in hur denna möteplats skulle kunna formas. Frågan kommer att 

lyftas till kommunledningsgruppen den 19 mars och även till 

budgetberedningen.  

 

Skatepark i Ljungby: 2014 inkom E-förslag med ett 70-tal namnunder-

skrifter om att bygga en skatepark i Ljungby. Initiativtagarna bjöds in till 

kultur- och fritidsnämndens sammanträde och presenterade en idé om var 

och hur denna park skulle kunna förverkligas. Kultur- och fritidsnämnden 

såg vikten och behovet av spontanaktiviteter som exempelvis en 

skate/bmx/aktivitetspark. Man beslutade att invänta planeringen av 

kvarteret Aspebacken. Kultur- och fritidsnämnden beslutade för ca ett år 

sedan om en prioriteringsordning av investeringar i anläggningar. 
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Skate/bmx/aktivitetspark finns med på listan. Prioriteringslistan kommer att 

uppdateras och kultur- och fritidsnämnden tar beslut om denna den 20 april.   

 

Fritidsgård i Lidhult: Förutom Ungdomsrådet har frågan om fritidsgård i 

Lidhult framförts av en privatperson under hösten 2014.  Undertecknad och 

fritidsgårdsföreståndaren träffade denna person och lyssnade in de tankar 

som fanns om en möteplats för ungdomar med öppettider eftermiddag och 

kväll måndag till lördag. Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 

beslutade att ge förvaltningschefen i uppdrag att bjuda in till en 

medborgardialog i Lidhult för att diskutera behovet av en fritidsgård, 

innehåll och var den i så fall skulle ligga. 

 

Förvaltningens förslag till beslut: 

Kultur och fritidsnämnden tackar Ljungby ungdomsråd för engagemang och bra 

ställda frågor och beslutar att sända denna skrivelse som svar på Ungdomsrådets 

frågor. 


